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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia de-
kana FCHPT STU, Vedeckej rady FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte chemic-
kej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-1-2024). 

6. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2024 (materiál-2-2024). 

7. Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti a stave FCHPT STU za rok 2023 (materiál-3-2024). 

8. Otázky na akademických funkcionárov. 

9. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: Ing. Erika Pavlovičová 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 22 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojili ďalší členovia se-
nátu. Počet senátorov počas zasadnutia bol taký, že senát počas doby trvania zasadnutia bol uznáša-
niaschopný. 
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutí Ing. Tatiana Klempová, 
PhD. a doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani 
pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu sa pripojil doc. Ing. Jozef Švorec, PhD. Počet senátorov sa zvýšil na 23. 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmene 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vzne-
sené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 3: Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, kolégia 
dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU, RVS. 
Prof. Lukeš otvoril bod č. 3. Na začiatok odovzdal Bc. Dianovi ďakovný list za členstvo v predošlom AS 
FCHPT STU a zároveň mu pogratuloval k znovuzvoleniu a odovzdal dekrét o zvolení na ďalšie funkčné 
obdobie. 
Ďalej informoval, že 09. 04. 2024 zasadlo Predsedníctvo AS FCHPT STU (ďalej tiež PAS), na ktorom sa 
aktualizovali termíny zasadnutí AS FCHPT STU a PAS počas letného semestra. Informoval, že zasadnutie 
AS FCHPT STU sa bude konať 21. 05. 2024, na tomto zasadnutí bude aj Správa o hospodárskej činnosti 
FCHPT STU za rok 2023 a rozpočet FCHPT STU na rok 2024. V júni 2024 sa nepredpokladá zasadnutie 
AS FCHPT STU. 
 
K zasadnutiu sa pripojil Adam Herda, počet senátorov sa zvýšil na 24. 
 
Informoval, že dňa 24. 04. 2024 zasadá AS STU, kde by sa mala prerokovať a schváliť Správa o činnosti 
STU za rok 2023. Ďalej by sa mali konať voľby do Disciplinárnej komisie STU a Vedeckej rady STU a má 
byť predložený materiál Transformácia Ústavu manažmentu (ďalej len „ÚM“) na fakultu – informácia. 
Prof. Lukeš uviedol, že na zasadnutie AS FCHPT STU 21. 05. 2024 sa plánujú pozvať členovia 
akademickej obce ÚM, aby mohla predbehnúť diskusia medzi členmi oboch akademických obcí 
ohľadom tejto transformácie. Prof. Lukeš uviedol, že by následne AS FCHPT STU mal k problematike 
transformácie ústavu na fakultu zaujať stanovisko formou tajného elektronického hlasovania. Toto 
stanovisko má informatívnu úroveň, lebo o vzniku novej fakulty hlasuje AS STU a Správna rada STU. Na 
záver konštatoval, že podľa jeho názoru predstavujú malé fakulty zdroj nestability pre celú univerzitu. 
 
Prof. Lukeš ďalej informoval, že na zasadnutí Vedenia FCHPT STU sa prerokovávala Správa o činnosti 
a stave FCHPT STU za rok 2023 a materiál o obsadenosti systemizovaných miest na pracoviskách FCHPT 
STU. Podotkol, že zamestnanci v starej budove sa začínajú sťahovať do zrekonštruovaného bloku B, 
musia sa však ešte doriešiť nedostatky ako dátová sieť a prístup z Kollárovho námestia. 
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Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

K bodu 4: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia, prof. 
Lukeš uzavrel tento bod. 

K bodu 5: Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-1-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a informoval, že prof. Gatial predstaví oba materiály súčasne, 
ale AS FCHPT STU o nich bude rokovať a hlasovať podľa schváleného programu. Následne požiadal 
prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-1-2024) a materiál 
Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2024 (materiál-2-2024). 
 
Prof. Gatial informoval, že štruktúra materiálu-1-2024 je koncipovaná rovnako ako v ostatných rokoch 
a účelom je naplánovať mzdové prostriedky na rok 2024. Informoval, že mzdové prostriedky sa plánujú 
na základe mzdových prostriedkov pridelených na mesiac február a následne sa vynásobia dvanástimi 
mesiacmi, čím sa určia ročné mzdové prostriedky na rok 2024. V kalkulácii sú uvedené aj mandatórne 
výdavky, ktoré sú v tomto roku navýšené z dôvodu vyplatenia odchodného a odstupného pre vyšší 
počet zamestnancov, ktorí v tomto roku odchádzajú do dôchodku. Zamestnanecký mzdový fond je vo 
výške zhruba 8 mil. eur. Informoval, že sa zvýšili odvody o 1 % a taktiež sa zvýšila položka na štipendiá 
pre doktorandov. Informoval, že fakulta potrebuje vyše 12,5 mil. eur na pokrytie mzdových výdavkov. 
Ďalej prof. Gatial zosumarizoval ďalšie tabuľky ročných pedagogických a vedeckých výkonov pracovísk 
v materiáli-1-2024, na základe ktorých sa prideľujú dotácie na rok 2024 na jednotlivé pracoviská FCHPT 
STU. V textovej časti materiálu-1-2024 poukázal na vyčíslené percentá na jednotlivé položky a zdôraznil 
zachovanie článku 8. Informoval, že sa dajú očakávať ďalšie finančné prostriedky, ktoré sa získajú 
refundáciou miezd z projektov. Z projektu CEVIS Science už bolo refundovaných zhruba 230 000 eur 
minulý rok a tento rok sa očakáva zvyšná suma. Podotkol, že pre rok 2024 možno ešte počítať so sumou 
2 mil. eur, ktoré si fakulta prenáša z minuloročnej dotácie. Zdôraznil, že z tejto sumy sa však vypláca 
mzda za december 2023. 
 
Prof. Gatial prešiel na materiál-2-2024. Konštatoval, že v druhom materiáli je uvedené delenie 
dotačných prostriedkov na rok 2024 bez mzdových prostriedkov. Poukázal na Tabuľku 1 materiálu-2-
2024. Konštatoval, že prišlo k nárastu financovania vysokých škôl pre rok 2024. Uviedol, že prvý krát sa 
uvádzajú aj výkonnostné zmluvy s merateľnými ukazovateľmi a vysvetlil fungovanie dofinancovania 
energií. 
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojili senátori Marek Krajči a Matej Hubert. Počet senátorov sa zvýšil 
na 26. 
 
Prof. Gatial konštatoval, že očakávané navýšenie financií vo vede z dôvodu publikačnej činnosti fakulty 
a zahraničného grantu na Ústave informatizácie, automatizácie a matematiky nenastalo, keďže do 
výpočtu sa brali po novom posledné 3 roky 2022, 2021 a 2020 namiesto doterajších posledných 
2 rokov. Ďalej vysvetlil, že finančné prostriedky na vzdelávanie sú účelovo určené a nepokryjú celé 
mzdové náklady, preto je nutné ich dofinancovať z finančných prostriedkov na vedu, ale zdôraznil, že 
ide o dlhodobý stav. Konštatoval, že po vyčíslení týchto nákladov zostáva na tovary a služby zhruba 
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2,9 mil. eur. Zdôraznil, že sa vytvorí fond v sume 200 000 eur pre pracoviská FCHPT STU, ktorý bude 
slúžiť na obnovu vedeckých laboratórií, pričom sa bude kontrolovať, na čo budú vynaložené tieto 
prostriedky. Finančné prostriedky sa prerozdelia podľa ročných pedagogických a vedeckých výkonov 
pracovísk FCHPT STU a budú sa dať presunúť na ďalší rok. Ďalej poukázal na ďalšie sumy 
v predkladanom materiáli. Informoval, že po odčítaní všetkých výdavkov zostáva na financovanie 
nákladov na energie približne 1,6 mil. eur. V prípade vyššej sumy sa tieto náklady dofinancujú 
z mimodotačných zdrojov. 
Na záver konštatoval, že kvôli zlej situácii na pracovnom trhu, môže fakulta čeliť zvýšenému odchodu 
technicko-hospodárskych pracovníkov, čím by sa znekvalitnil bežný chod fakulty. Informoval, že 
dlhodobo je problém nájsť zamestnancov na pracovné pozície ako upratovačka, údržba alebo 
zamestnancov na ekonomické oddelenie. Vzhľadom na nízke platové ohodnotenie týchto 
zamestnancov sa Vedenie FCHPT STU rozhodlo navýšiť sumu osobných príplatkov na 300 000 eur 
z pôvodných v materiáli-2-2024 navrhovaných 200 000 eur presunom časti financií určených pre tovary 
a služby. Suma na osobné príplatky sa rozdelí podľa platných pravidiel. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedu Ekonomickej komisie (EK) AS FCHPT STU prof. Hutňana o vyjadrenie 
k materiálu-1-2024. 
 
Prof. Hutňan informoval, že EK zasadala dňa 17. 04. 2024 v plnom zložení, kde sa predložený materiál 
prediskutoval s prof. Gatialom. 
 
K uvedenému materiálu EK nemala žiadne pripomienky a odporúča návrh uznesenia týkajúceho sa 
materiálu-1-2024 prijať bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 1/99-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Návrh rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-1-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 26 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 26  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2024 
(materiál-2-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o opätovné zdôraznenie návrhu zmeny 
v tomto materiáli. 
 
Prof. Gatial opäť zdôraznil, že sa upravila Tabuľka 2 tohto materiálu v riadku Zvýšenie osobných 
príplatkov (aj s odvodmi) – ročné, kde navrhuje zvýšiť sumu z pôvodne navrhnutých 200 000 eur na 
300 000 eur. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedu EK AS FCHPT STU prof. Hutňana o vyjadrenie k materiálu-2-2024. 
 
Prof.  Hutňan uviedol, že na EK bol prerokovaný tento materiál aj s touto úpravou. 
 
EK odporúča návrh uznesenia týkajúceho sa u materiálu-2-2024 prijať bez pripomienok. 
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Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Doc. Plavec položil otázku ohľadom sumy 50 000 eur v položke Náklady na propagáciu štúdia a propa-
gačné akcie. 
Prof. Gatial informoval, že fakulta ma podpísanú zmluvu s reklamnou agentúrou v sume 30 000 eur. 
Suma vo výške 20 000 eur sa určila na ostatné propagačné akcie a výrobu propagačných materiálov. 
Podotkol, že navrhovaná suma prof. Drtilom bola zhruba 45 000 eur, ale navýšila sa na 50 000 eur. 
 
Prof. Hutňan informoval, že na zasadnutí EK 17. 05. 2024 senátori za študentskú časť AS FCHPT STU 
poukázali na nevhodnosť niektorých propagačných videí o fakulte. 
Doc. Reháková odporučila okamžitú konzultáciu s prof. Drtilom v prípade pochybností s propagáciou. 
Zopakovala, že kvôli zabezpečeniu kvalitnej propagácie, ju robí reklamná agentúra. 
Prof. Gatial informoval, že sa na danú problematiku bližšie pozrie. 
Doc. Kaliňáková poukázala na video na sociálnej sieti Instagram, ktoré sa jej zdalo znevažujúce. 
Senátor Hubert informoval, že predmetom nevhodnej propagácie sú videá na sociálnej sieti TikTok, na 
ktorých robia študenti chemické pokusy a podľa jeho názoru sú nekvalitne spracované. Oznámil, že 
v komentároch k týmto videám sa komentujúci znevažujúco vyjadrujú o ľuďoch na predmetných vi-
deách. 
 
Doc. Plavec sa opýtal, či navýšená suma 100000 eur na osobne príplatky je len pre zamestnancov de-
kanátu. 
Prof. Gatial informoval, že ide o osobné príplatky pre celú fakultu. Oznámil, že celý objem osobných 
príplatkov sa delí na osobné príplatky pre zamestnancov na ústavoch a samostatných oddeleniach, pre 
zamestnancov dekanátu vrátene SCHK a PTÚ a na osobné príplatky riadiacich pracovníkov prideľované 
dekanom. 
Dr. Pastucha zdôraznil, že na fakulte sa stáva problematickým obsadzovanie pracovných pozícií v rámci 
dekanátu. Oznámil, že upratovačky chceli podať hromadnú výpoveď kvôli nízkym platom. Preto sa hľa-
dalo riešenie formou navýšenie osobných príplatkov pre týchto zamestnancov. 
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 2/2-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2024 v zmysle 
návrhu úprav (materiál-2-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 26 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 26  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 7: Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti a stave FCHPT STU za rok 2023 (materiál-3-
2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Správa 
o činnosti a stave Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2023 
(materiál-3-2024). 
 
Prof. Gatial predstavil uvedený materiál formou prezentácie. V rámci pedagogickej časti uviedol 
informácie ohľadom študijných programov, počte a štruktúre študentov, akademických mobilitách, 
prijímacom konaní, absolventoch v jednotlivých stupňoch štúdia, zameral sa aj na podporu štúdia, kde 
uviedol aké štipendiá študenti môžu získať a informoval aj o úspešnej študentskej vedeckej konferencii. 
Poznamenal, že v prvom roku prvého stupňa štúdia odchádza pomerne veľa študentov, keďže na 
FCHPT STU sa nekoná prijímacia skúška, ako aj to, že približne 30 % študentov skončí v štandardnej 



 

6 

dĺžke štúdia, čo je mierny nárast oproti minulosti. Uviedol, že v súčasnosti sa už začínajú plniť 
merateľné ukazovatele v rámci výkonnostných zmlúv a ich plnenie resp. neplnenie sa môže negatívne 
odraziť v prideľovaní financií v budúcnosti (od roku 2026) v rámci ukazovateľov efektivity štúdia drop-
out rate a success rate a ukazovateľov záujmu o štúdium selectivity rate a attractivity rate. Mierne 
klesol počet zahraničných študentov prijímaných do prvého ročníka prvého stupňa štúdia ako aj počet 
študentov druhého stupňa štúdia. Ďalej informoval o vedeckovýskumnej činnosti, kde uviedol počty 
domácich a zahraničných grantov a získané finančné prostriedky v rámci týchto grantov. Uviedol, že 
finančné prostriedky mierne klesli v dôsledku ukončenia niektorých projektov. V hodnotení 
publikačnej činnosti nastal mierny pokles objemu publikácií, kde hlavným dôvodom bola rekonštrukcia 
starej budovy a odstavenie činnosti viacerých vedeckých laboratórií. Ako kladné hodnotil, že množstvo 
publikácií v kvartiloch Q1 a Q2 ostalo zhruba rovnaké. V rámci investičných a rozvojových programov 
uviedol ukončenie projektu STU „FCHPT – OBNOVA A MODERNIZÁCIA – STARÁ BUDOVA“ (program 
ACCORD), opravy v novej budove, kde sa vymenili na 2. poschodí ležaté rozvody vody, opravili sa 
motory niektorých vzduchotechnických zariadení (digestorov). V oblasti ľudských zdrojov 
a personálnej oblasti poukázal na zvýšenie priemerného platu zamestnancov na fakulte zhruba 
o 150  eur a na pokles zamestnancov vo vede a výskume hlavne z dôvodu ukončenia projektu prof. 
Mackuľaka. Podotkol, že klesá počet vysokoškolských učiteľov s titulom profesor a informoval, že 
pripravovanou novelizáciou vysokoškolského zákona (č. 131/2002) a zákona o zabezpečovaní kvality 
VŠ školstva (č. 269/2018) by malo byť možné uskutočňovať habilitačné a inauguračné konania až do 
roku 2026 podľa doteraz platných predpisov. V časti ostatné činnosti uviedol, že počas roka 2023 na 
fakulte nedošlo k žiadnej mimoriadnej udalosti a za vývoz 114 ton chemického odpadu sa zaplatilo 
zhruba 28 000 eur. Zároveň oznámil, že sa fakulte podarilo úspešne zlikvidovať všetok rádioaktívny 
materiál nazhromaždený na fakulte za posledných 50-60 rokov. Uviedol, že v rámci podnikateľskej 
činnosti sa znížili zisky z dôvodu poklesu rozlohy prenajímanej plochy z dôvodu rekonštrukcie starej 
budovy. Prof. Gatial na záver uviedol, že na ostatnom kolégiu dekana požiadal člnov kolégia 
o pripomienky k tejto správe. Informoval, že dostal pripomienku od prof. Milatu, že by sa do výročnej 
správy mala vložiť informácia o návšteve a prednáškach dvoch laureátov Nobelových cien za chémiu 
na pôde FCHPT STU a udelení titulov „Doctor honoris causa“ univerzitou. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Pedagogickej komisie (PK) AS FCHPT STU doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie k materiálu-3-2024. 
 
Doc. Dvoranova informovala, že PK uvedený materiál prerokovala elektronicky. Uviedla, že k výročnej 
správe dostala len pripomienky formálneho charakteru, ktoré zároveň aj predstavila. Upozornila, že 
v časti Grémia a orgány je potrebné upraviť texty v súlade s platnou legislatívou a navrhované úpravy 
aj predstavila. Na záver uviedla poznámku k hospitáciám, že v budúcnosti by sa malo dbať na 
rovnomernejšie konanie, lebo v roku 2023 bolo takmer 60 % z celkového počtu vykonaných hospitácií 
realizovaných jedným oddelením fakulty. 
 
PK odporúča návrh uznesenia týkajúceho sa materiálu-3-2024 prijať bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 3/3-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Správa o činnosti a stave Fakulty chemickej 
a potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2023 (materiál-3-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 26 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 26  proti: 0  zdržali sa: 0 
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K bodu 8: Otázky na akademických funkcionárov. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu  
 
Doc. Dvoranová položila otázku ohľadom vstupu motorových vozidiel do hospodárskeho dvora FCHPT 
STU zamestnancov Ústavu manažmentu STU (ďalej len ÚM), ktorí vyučujú na FCHPT STU. 
Dr. Pastucha informoval, že zamestnancov ÚM už elektronicky informoval, že sa na nich ohľadom 
vstupu motorových vozidiel do hospodárskeho dvora FCHPT STU vzťahuje rovnaká smernica dekana 
ako pre zamestnancov FCHPT STU (Smernica dekana FCHPT STU č. 2/2024). 
Doc. Dvoranová sa ďalej opýtala, či by bola možnosť výroby šnúrok s logom FCHPT STU na zamestna-
necké karty, ktoré sa budú v starej budove používať vo zvýšenej miere kvôli vysokému počtu dverí 
opatrených elektronickým zámkom na tieto karty. 
Taktiež sa opýtala na možnosť zriadenia Chill out zóny pre študentov v starej budove. 
Prof. Gatial za vedenie odpovedal, že obe otázky sa zvážia. 
Doc. Dvoranová poukázala na nevhodnosť používania skráteného názvu „ŠPZ“ v Smernici dekana 
FCHPT STU č. 2/2024 a požiadala o opravu na skrátený názov „EČV“, ktorý sa má používať v súlade 
s platnou legislatívou. Taktiež uviedla, že prevádzková doba pre zamestnancov s pružným pracovným 
časom je podľa účinného Pracovného poriadku STU v čase od 06:00 do 20:00 a je nutné ošetriť pod-
mienky prítomnosti týchto zamestnancov v čase mimo prevádzkovej doby. 
Prof. Gatial informoval, že tieto pripomienky sa v súčasnosti riešia. 
Doc. Kaliňáková položila otázku na režim upratovania, resp. fázovanie upratovania. Podotkla, že nie-
ktoré priestory si vyžadujú každodenné umývanie. Ako príklad uviedla študentské laboratória, ktoré 
počas výučbovej časti semestra je potrebné umývať denne kvôli vysokému pohybu študentov v týchto 
priestoroch. 
Dr. Pastucha opäť zdôraznil zastabilizovanie počtu upratovačiek. So súčasným stavom by malo byť za-
bezpečené každodenne upratať laboratória, učebne, prednáškové miestnosti, chodby a sociálne zaria-
denie. Kancelárie by sa mali upratovať každý druhý deň. Zdôraznil, že neupratanie je neprípustné a 
treba okamžite hlásiť. 
Doc. Plavec sa opýtal na označenie poschodí v starej budove. 
Doc. Lakatoš oznámil, že je to v stave riešenia, tabule s označením jednotlivých pracovísk a číslovanie 
miestností budú nainštalované v krátkej dobe, skôr to nebolo možné realizovať z dôvodu vysokej 
pracovnej vyťaženosti pracovníkov prevádzkovo-technického útvaru. Uviedol, že označenie priestorov 
bude podľa poschodí, označovanie podľa nadzemných podlaží bolo zavedené z dôvodu rekonštrukcie 
starej budovy. 
Doc. Dvoranová položila otázku ohľadom priestoru pre fajčiarov v starej budove. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že v súčasnosti chodia fajčiari do hospodárskeho dvora a uviedol, že tam bude 
zrealizovaný priestor pre nich. Taktiež informoval, že elektronický systém otvárania dverí v starej 
budove bude daný do prevádzky v priebehu najbližších týždňov, oneskorenie nastalo z dôvodu 
zosúladenia prác od dvoch dodávateľov. Uviedol, že pripojenie pevnej internetovej siete v časti B starej 
budovy bude tiež dokončené v najbližších dňoch. 
Doc. Kaliňáková sa opýtala, či budú zavedené klapkové telefóny pred vstupnými dverami na pracoviská 
v starej budove.  
Doc. Lakatoš informoval, že klapkové telefóny v starej budove nebudú a zároveň oznámil, že aj v novej 
budove sa plánuje ukončiť činnosť klapkových telefónov z dôvodu končiacej životnosti telefónnej 
ústredne. Povedal, že sa zavedú stolové mobilné telefóny na sekretariáty, resp. pracovisko sa môže 
rozhodnúť, kam si tento telefón umiestni. Zároveň povedal, že návšteva sa musí zapísať na vrátnici 
v novej budove, kde si prevezme návštevnícku kartu alebo sa po ňu hostiteľ osobne zastaví na vrátnici. 
Dr. Pastucha tiež uviedol, že kúpa novej telefónnej ústredne nie je efektívna a stolové mobilné telefóny 
budú nainštalované v starej aj novej budove fakulty a budú prepojené s vrátnicou. Oznámil, že 
služobné mobily majú volania zadarmo v rámci univerzitnej mobilnej siete. 
Dr. Horňáček sa opýtal na kontrolu propagačných videí. 
Doc. Reháková informovala, že všetky propagačné videá sú kontrolované. 
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Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 

K bodu 9: Rôzne. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. Do diskusie sa nik neprihlásil, prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom Vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
V Bratislave 23. apríla 2024 

Overili:  
 
 
Ing. Tatiana Klempová, PhD.              doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD. 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 23. 04. 2024  


